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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Seszták Miklós nemzeti fejlesztési minisztériumot vezet ő Miniszter Úrhoz

„Miért nem kezdődött még el a Debrecen-Püspökladány vasúti pálya felújítása? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Pajna Zoltán, a Hajdú-Bihar megyei közgyűlés elnöke már 2015 novemberében egy televízió s
műsorban, a Debrecen Televízió Esti Közelkép című műsorában arról tájékoztatta a néz őket,
hogy ez év tavaszán megkezdődik „ a Debrecen-Püspökladány vasúti pálya felújítása . A
rekonstrukció eredménye nagy örömet okoz majd az utasoknak, hiszen akár 160 kilométer pe r
órával is mehetnek majd a vonatok, így gyorsabban lehet eljutni a fővárosba . "

Hol tart most a Debrecen-Püspökladány vasúti pálya felújítása?

Miért nem kezdődtek meg a felújítások? Mikor kezdik a munkálatokat ?

Ki a felelős azért, hogy az érintett vasúti vonalon jelent ős hátrányokkal küzd a személy és a
teherszállítás is .

Várom megtisztel ő .válaszát !
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